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مهمترین کار رئیس آینده دوچرخه سواری چیست؟
کارشناس دوچرخه سواری میگوید رئیس آینده فدراسیون سه کار مهم را باید در برنامه خود داشته باشد.

به گزارش خبرنگاران گروه ورزش گزارش خبر،محمود وفایی گفت: در مورد شرایط دوچرخهسواری و انتخابات پیشروی ریاست فدراسیون اظهار داشت:
همه منتظر هستند رئیس آینده انتخاب شود و همه هم نگاهشان به رأی اعضای مجمع است که چه کسی را انتخاب میکنند. به نظر من اعضای مجمع
به خصوص روسای هیأتهای استانی باید بیشتر از گذشته در انتخاب خود دقت داشته باشند. کسی را انتخاب کنند که در مدت زمان حضور 4 سالهاش
دوچرخهسواری را به جلو ببرد نه اینکه برگشت به عقب داشته باشیم. اگر انتخاب درست باشد و کسی هم که رأی آورد طبق برنامهای که داده جلو برود

میتوانیم امیدوار باشیم.
* دوچرخه سواری رئیس فدراسیونِ حقوق بگیر نمیخواهد

وی با اشاره به شرایط رئیس آینده گفت: دوچرخهسواری یک رشته سختافزاری است از پیست گرفته تا دوچرخه و تجهیزات آن. با این شرایط رئیس
فدراسیونی که خودش بخواهد حقوقبگیرِ فدراسیون باشد، نمیتواند آوردهای برای این رشته داشته باشد. با بودجه وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک
هم قطعاً راه به جایی نمیبریم و فقط روزمرگیها را سپری میکنیم. ما در حال حاضر حتی از یک دستگاه بیسیم برای استفاده در مسابقات هم محروم

هستیم؛ از اردو و مسابقه هم که خبری نیست.
* رئیس آینده در ابتدای کار با بدهی 2 میلیاردی روبروست

رئیس سابق کمیته مسابقات فدراسیون دوچرخهسواری با اشاره به ساختمان نیمهکاره فدراسیون عنوان کرد: در حال حاضر فدراسیون حدود دو میلیارد به
پیمانکار قبلی بدهکار و ساختمان هم نیمهکاره مانده است، بنابراین کسی که میخواهد رئیس شود باید بداند در همان ابتدای کار باید 2 میلیارد بدهی
پرداخت کند. در حال حاضر فدراسیون در کمپ تیمهای ملی مستقر شده که اصلاً در شأن دوچرخهسواری ما نیست و اگر رئیس آینده هم بخواهد این

روند را ادامه دهد و در همان کمپ بماند، بازگشت به عقب خواهیم داشت.

* سه کار مهمی که رئیس جدید باید انجام دهد
وی در پاسخ به این سؤال که مهمترین برنامههای رئیس آینده فدراسیون را چه چیزهایی میدانید، عنوان کرد: به نظر من سه موضوع از همه چیز مهمتر
است که رئیس آینده باید آنها را پیگیری کند. ابتدا ساختار تشکیلاتی و دفتر فدراسیون است، به این شکل که باید ساختمان فدراسیون مشخص و
چارت اداری آن به خوبی برگزیده شوند. موضوع دوم برگزاری مسابقات و ایجاد انگیزه برای رکابزنان و باشگاهها است. بحث بعدی تجهیز لوازم و
امکانات فدراسیون برای استفاده رکابزنان در تیمهای ملی این سه موضوع از همه چیز مهمتر است و باید جزو برنامههای کوتاهمدت و میانمدت

رئیس جدید باشد.
وفایی ادامه داد: بحث استعدادیابی جزو برنامههای بلندمدت است و پس از اینکه سه کاری که ذکر شد به سرانجام رسید، استعدادیابی هم باید صورت

بگیرد. اینکه کسی همان ابتدا بگوید میخواهیم استعدادیابی کنیم، درست نیست، چون شما امکاناتی ندارید که بخواهید استعدادیابی کنید.
رئیس سابق کمیته مسابقات فدراسیون دوچرخهسواری در پایان عنوان کرد: امیدوارم کسی که انتخاب میشود بتواند آورده خوبی برای این دوچرخه

سواری داشته باشد و از مشکلات آن کم و این رشته را به جایگاه واقعی خود که اولی در آسیا بود، برساند.


